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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 26 ianuarie 2023, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 26 

ianuarie 2023, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1), precum 

și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 14/20 

ianuarie 2023, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 9/S/20 ianuarie 2023. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în cotidienele 

locale „Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să ne 

prezinte prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri! 

La ședința ordinară de astăzi, sunt prezenţi toți consilierii județeni, respectiv este 

prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt prezenți 31 de 

persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  

 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi toți cei 30 de consilieri judeţeni 

în funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 31 de persoane 

cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean 

Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dna. Vass Mária – director, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Covasna; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ birourilor/compartimentelor de resort din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

12 ianuarie 2023, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 

Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

http://www.cjcv.ro/
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Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 31 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 31 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 12 ianuarie 2023. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației cadastrale privind alipirea 

imobilelor înscrise în C.F. nr. 29415 Ghelința și C.F. nr. 29416 Ghelința, situate în 

comuna Ghelința, județul Covasna, aflate în domeniul public al Județului 

Covasna și în administrarea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Covasna; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită Centrului Militar 

Județean Covasna a unui bun mobil aflat în domeniul privat al județului 

Covasna; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării reţelei şcolare de învăţământ 

special din judeţul Covasna pentru anul școlar 2023-2024; 

4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea execuției bugetelor pe trimestrul IV 

2022; 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază aferente funcţiilor publice şi 

contractuale din cadrul familiei ocupaţionale „Administraţie”, utilizate în cadrul 

aparatului de specialitate al Consiliului Județean Covasna şi în cadrul 

instituțiilor și serviciilor publice din subordinea Consiliului Judeţean Covasna; 

Inițiator: Tamás Sándor, Președintele Consiliului Județean Covasna. 

Se avizează de către comisiile de specialitate: I-VI 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 209/2022 privind aprobarea Organigramei și Statului de 

funcții ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean Covasna; 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 40/2021 privind aprobarea Organigramei, Statului de 

funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare al Şcolii Populare de 

Arte şi Meserii Sfântu Gheorghe – Művészeti Népiskola Sepsiszentgyörgy; 

8. Raport de informare privind situația copiilor părăsiți în unitățile sanitare în 

cursul anului 2022; 

9. Raport de evaluare a implementării Legii nr. 544/2001 în anul 2022; 

10. Raport cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor adresate Consiliului 

Judeţean Covasna în anul 2022; 
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11. Raport asupra aplicării Legii nr. 52/2003 privind transparenţa 

decizională în administraţia publică de către Consiliului Judeţean Covasna, în 

anul 2022; 

12. Raport cu privire la finanţările nerambursabile acordate conform Legii nr. 

350/2005 din bugetul Consiliului Județean Covasna pe anul 2022; 

13. Raportul de activitate a unor consilieri județeni pe anul 2022; 

14. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri 

au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 31 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 31 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) – pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 3, 5, 6 și 7 este 

necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință,  

- pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2 și 4 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție. 

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea documentației cadastrale privind alipirea imobilelor înscrise în C.F. nr. 29415 

Ghelința și C.F. nr. 29416 Ghelința, situate în comuna Ghelința, județul Covasna, aflate 

în domeniul public al Județului Covasna și în administrarea Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna; 

 

Este vorba despre două imobile pe care le-am primit de la Consiliul Local al 

Comunei Ghelința și noi le-am dat în administrarea Direcției Generale de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Covasna, unde împreună cu Fundația SERA România 

urmează să construim o casă de tip familial, pentru copii nevoiași și trebuie să alipim 

cele două imobile.  
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Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi 

completări, probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 31 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 31 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea dării în folosință gratuită Centrului Militar Județean Covasna a unui bun 

mobil aflat în domeniul privat al județului Covasna; 

 

Este vorba despre un autoturism marca FORD PUMA, cu număr de 

înmatriculare CV-22-CMJ pe care îl dăm în folosință gratuită Centrului Militar Județean 

Covasna. 

Conform legislației în vigoare, noi suntem cei care rezolvăm problemele 

financiare ale Centrului Militar din Județ. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 31 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 31 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organizării reţelei şcolare de învăţământ special din judeţul Covasna pentru 

anul școlar 2023-2024; 

 

După cum știți, școlile speciale gimnaziale sunt în subordinea consiliilor 

județene. 

În cazul nostru este vorba despre două instituții și anume: Școala Gimnazială 

Specială Sfântu Gheorghe, care acum este în reconstrucție și Centrul Județean de 

Resurse și Asistență Educațională Covasna.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 
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Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 31 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 31 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

aprobarea execuției bugetelor pe trimestrul IV 2022;  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 31 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 31 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea salariilor de bază aferente funcţiilor publice şi contractuale din cadrul familiei 

ocupaţionale „Administraţie”, utilizate în cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Județean Covasna şi în cadrul instituțiilor și serviciilor publice din 

subordinea Consiliului Judeţean Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Gáj Nádor: Domnule Președinte, la acest punct nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim.  

Alte observații dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Gáj Nándor, conform art. 228 alin. (1) și 

(2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 
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În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea 

conform proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 209/2022 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții ale aparatului de specialitate al 

Consiliului Județean Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 31 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 31 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 40/2021 privind 

aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare al Şcolii Populare de Arte şi Meserii Sfântu Gheorghe – Művészeti 

Népiskola Sepsiszentgyörgy; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Gáj Nádor: Domnule Președinte, la acest punct nu particip la deliberare și nici la 

vot.  

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim.  

Alte observații dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Gáj Nándor, conform art. 228 alin. (1) și 

(2) din OUG nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Raportul de informare privind 

situația copiilor părăsiți în unitățile sanitare în cursul anului 2022; 
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Știți foarte bine că suntem sensibili, eu personal, dar ca și instituție, la acest 

aspect. 

Rog pe doamna Vass Mária, director general să ne prezinte materialul. 

Vass Mária: Prezintă materialul.  

Tamás Sándor: Mulțumim.  

Doresc să evidențiez, că în anul 2005 au fost 122 de copii părăsiți în spitale și 

această cifră scade în continuare. 

În anul 2022 au fost părăsiți în spitale 16 copii din care 3 copii au fost reintegrați 

în familie, 11 copii au fost plasați la asistenți maternali și 2 copii, cu dizabilități grave, 

au fost plasați la Centrul rezidențial pentru copii cu dizabilități din Baraolt. 

Și pe această cale vă mulțumesc pentru munca dumneavoastră! Spor la treabă în 

continuare! 

Vass Mária: Mulțumesc! 

 

Tamás Sándor: Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul 

prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Raportul de evaluare a 

implementării Legii nr. 544/2001 în anul 2022; 

 

Materialul a fost prezentat în toate cele șase comisii de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Raportul cu privire la modul de 

soluţionare a petiţiilor adresate Consiliului Judeţean Covasna în anul 2022; 

 

Materialul a fost prezentat în toate cele șase comisii de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Raport asupra aplicării Legii 

nr. 52/2003 privind transparenţa decizională în administraţia publică de către 

Consiliului Judeţean Covasna, în anul 2022; 

 

Materialul a fost prezentat în toate cele șase comisii de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 



 8 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul cu privire la 

finanţările nerambursabile acordate conform Legii nr. 350/2005 din bugetul Consiliului 

Județean Covasna pe anul 2022; 

 

Doresc să precizez că în anul 2022 au fost depuse 486 de proiecte dintre care 

pentru 444 de programe am încheiat contracte de finanțare și aproape 100% din aceste 

contracte s-au și realizat, ceea ce este un procent foarte ridicat de programe efectiv 

organizate. 

Materialul a fost prezentat în toate cele șase comisii de specialitate.  

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate a 

unor consilieri județeni pe anul 2022. 

 

Rog pe consilierii Fejér Zsolt, Taierling Johann, Tarczali Maria, Tóth Zoltán și 

Váncza Tibor-István să prezinte materialul. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu Rapoartele depuse de colegii noștri?  

Nu sunt. 

Consiliul ia act de materialele Rapoartele de activitate ale consilierilor județeni. 

 

La punctul patrusprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

N sunt. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Doresc să vă informez că, cel mai probabil joi, pe data de 2 februarie 2023, vom 

avea următoarea ședință, când probabil și adoptarea bugetului Județului Covasna va fi 

pe proiectul ordinii de zi.  

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


